
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lindeparken  

Onsdag den 30. april 2025 kl. 19:00 – Flemming, Blishønevej 5  

 

1. Valg af dirigent - Sjørn 

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3. Meddelelser fra bestyrelsen Ingen. Punktet sløjfes fremover. 

4. Regnskab og budget – Flemming 

Flemming præsenterede et sundt regnskab + budget. Alle har betalt ☺ 

Kasserereren har bestyrelsens accept til at flytte beløb fra en konto til en anden. 

 

5. Status ejerforhold vejnet - 

Sjørn informerer at Grundejerforeningen endeligt nu har skøde på 

Strandløbervej + 2 sideveje. Advokat firma Kromann & Reumert er blevet betalt  

kr. 8.100,- for deres assistance. På den anden side er det Anne på gården, der 

teknisk ejer Lindeparken + sideveje. Alle veje er dog i praksis privat/fælles veje, 

og alle burde deltage & indbetale til Grundejerforeningen. 

 

6. Status indkøb tørdragter – Gunner : 6 Stk. Tørdragter er indkøbt & testet OK. 

 

7. Status afvandings-projektet – Lars beretter at nogle drænrør er er faldet 

sammen og er inaktive. Der er lavet rapporter på dette. Arbejdsgruppen vil 

løbende indkalde til nyt møde, og foreslår at alle grundejerforeninger i området 

anbefaler at grundejerne generelt giver deres afløb et check. Det foreslås også 

at hver grundejerforening får lavet en oversigt over Hvor & Hvad der findes af 

dræn på de enkelte matrikler, og hvilke opsamlings steder der findes. 

Bestyrelsen støtter op om at kunne samle viden om dette, for at blive klogere 

og kunne undgå de vandproblemer som nabo grundejerforeningen oplever nu. 

Der understreges dog igen vedr. fremtidige konklusioner, at mulig 

pengeindsamling for afhjælp kun kan ske på frivillig basis og via fonde etc. 

 

 

 



8. Status skærver på sidevejen – Flemming har indhentet tilbud fra 3 vognmænd 

for renovering af sideveje med granitskærver. Tilbuddene drøftes internt i 

bestyrelsen før endeligt valg af bedste firma.  Bestyrelsen vil på 

generalforsamling i Juni fremsætte forslag om denne mulighed for renovering 

over de næste 2 år. Der vil Ikke blive pålagt ekstra udgifter til medlemmerne.  

 

9. Status oversigtsforhold Flemming på hjørnet – Sjørn har været i kontakt med 

Flemming på hjørnet omkring højde/drøjde på hækken. Flemming har plantet 

en ny hæk inde bag den gamle, og når den er vokset op, fjernes den gamle – 

Indtil da er det aftalt at Flemming klipper den ned i max. 75 højde. Vi følger op 

herpå. 

 

10. Status Kastberg dialog – Sjørn har også haft en snak med Niels Kastberg 

(søn)  om de unge strandgæsters opførsel. Grundejerforeningen har en tinglyst 

strandret på Kastbergs strandstykke, men Kastberg har haft dårlige oplevelser 

med for mange unge mennesker der ikke kan opføre sig ordentligt. Derfor er 

borde/bænke sættene blevet fjernet, for at undgå mulighed for store grupper. 

Kastberg bekræfter dog at problemet med de unge synes at være reduceret nu. 

 

11. Status vinterrydning – Bestyrelsen er enige i Rydning når vejret kræver 

det. 

Planlægning Generalforsamling 2025 – Flemming har dagsorden klar til 7/6 

12. Forslag til nyt bestyrelsesmedlem – Da Lena ikke genopstiller i bestyrelsen, 

stilles der i stedet forslag om nyt medlem. Sjørn har talt med ny ejer af 

Blishønevej 8, Morten Illum og han er positivt stemt for deltagelse i bestyrelse. 

13. Eventuelt – Der foreslås at pege på Line som dirigent. Bestyrelsen er enig. 

Info om nye ejere i området ☺ Udover Morten Illum, Blishønevej 8 er flg.: 

Lindeparken 58, Peter Lundkvist 

Lindeparken 1, Rudi & Louise Stallbohm 

15. Næste møde – Blev ikke aftalt. 

Hilsner, Lena/ 


